



EU DECLARATION OF CONFORMITY
DECLARATION UE DE CONFORMITE

The manufacturer / Le fabricant :

Sarl VERT VOLTIGE INNOVATION
1131 Chemin de Cazet
64290 BOSDARROS - FRANCE

declares that the product described below : *safety hook*
déclare que le produit décrit ci-dessous : crochet de sécurité

Reference / Référence : **SEVEN**
Trademark / Marque commerciale : **VERTICAL TREK INNOVATIONS**

conforms to the requirements of the European coordination record VG 11.104 and of the EU Regulation 2016/425 relating to personal protection equipment, is identical to the PPE which was the subject of the EU certification of type, is subject to the procedure referred to in article 19 of the EU Regulation 2016/425 (Annex VII – Module C2) under the control of notified body APAVE 0082.

est conforme aux dispositions de la fiche de coordination européenne VG 11.104 et du règlement UE 2016/425 relatifs aux équipements de protection individuelle, est identique à l'EPI ayant fait l'objet de la certification UE de type, est soumis à la procédure visée à l'article 19 du règlement UE 2016/425 (ANNEXE VII – Module C2) sous le contrôle de l'organisme notifié APAVE 0082.

EU type certificate n° / Attestation UE de type n° : 0082/2173/136/06/18/0453

Released by / délivrée par :

N°0082 :
APAVE SUD EUROPE SAS
CS 60193
13322 MARSEILLE CEDEX 16 - France

Date / Date : 13 juin 2018

David Betrat
Co-Manager / Co-gérant

A handwritten signature in black ink, appearing to be "DB", written over a horizontal line.